
Oświadczenie złożone 

przez senator Magdalenę Kochan 

w dniu 16 lutego 2024 r. 

Oświadczenie skierowane do przewodniczącej Państwowej Komisji do spraw przeciwdziałania 

wykorzystaniu seksualnemu małoletnich poniżej lat 15 Karoliny Bućko 

Proszę o udzielenie odpowiedzi na przedstawione poniżej pytania dotyczące pracy Państwowej Komisji 

do spraw przeciwdziałania wykorzystaniu seksualnemu małoletnich poniżej lat 15. 

1. Ile spraw karnych, które są przedawnione i mają być rozpoznawane w postępowaniu wyjaśniającym, 

wpłynęło do komisji do dnia udzielenia odpowiedzi? 

2. Czy komisja prowadzi postępowania wyjaśniające? Jeżeli tak, to ilu sprawom nadano bieg i w jaki 

sposób one się zakończyły? 

3. Jeżeli komisja prowadzi postępowania wyjaśniające, to w ilu postępowaniach wydała postanowienie o wpisie 

sprawcy do Rejestru Sprawców Przestępstw na Tle Seksualnym, a w ilu sprawach odmówiła takiego wpisu? 

4. Jeżeli komisja nie prowadzi postępowań wyjaśniających, to dlaczego ich nie prowadzi? Kiedy zostaną 

wyznaczone terminy pierwszych posiedzeń w tych postępowaniach? Ile spraw będzie miało wyznaczone 

terminy w I kwartale 2024 r.? 

5. Jakie są kryteria kolejności rozpoznania spraw przyjęte przez komisję? 

6. Ile odbyło się posiedzeń i spotkań komisji w okresie od czerwca 2023 r. do dnia wyboru 

przewodniczącej komisji przez Sejm w grudniu 2023 r.? 

7. Ile odbyło się posiedzeń i spotkań komisji od dnia wyboru przewodniczącej komisji przez Sejm 

w grudniu 2023 r. do dnia udzielenia odpowiedzi? 

8. Jaką powierzchnię biurową wynajmuje komisja i jej urząd na potrzeby swojej działalności? Jaki jest 

koszt wynajmu, z rozbiciem na zajmowane piętra, w rozliczeniu miesięcznym i rocznym? 

9. Czy komisja i jej urząd korzystają z bonifikaty w wynajmie powierzchni? Jeśli tak, to z jakiego tytułu, 

w jakiej wysokości i na jaki okres jej udzielono? Jaki będzie/ jest koszt wynajmu całej powierzchni po 

upływie okresu bonifikaty (miesięczny i roczny)? 

10. Jaka część wynajmowanej powierzchni została przeznaczona na potrzeby prowadzenia postępowań 

wyjaśniających, z rozbiciem na powierzchnię biurową i salę posiedzeń? 

11. Jakie są koszty przystosowania wynajmowanej powierzchni dla potrzeb prowadzenia postępowań 

wyjaśniających i kto je ponosi/ ponosił (urząd komisji czy wynajmujący)? 

12. Ilu pracowników urzędu komisji zatrudnionych jest na umowę o pracę (w pełnym i niepełnym 

wymiarze czasu) na dzień udzielenia odpowiedzi? Czy urząd posiada nieobsadzone etaty? Jeżeli tak, to ile? 

Jakie są przyczyny nieobsadzenia wolnych etatów? 

13. Ilu kierowców zatrudnia urząd komisji? 

14. Czy w okresie od czerwca 2023 r. do dnia udzielenia odpowiedzi zostali zatrudnieni na umowę o pracę 

w urzędzie komisji nowi pracownicy? Jeśli tak, to ilu ich było? Czy kierujący urzędem komisji w każdym 

przypadku zatrudnienia na umowę o pracę stosował ogłoszenie o naborze na wolne stanowisko pracy 

z określeniem nazwy stanowiska, informacją o warunkach pracy na stanowisku, zakresie zadań przewidzianym 

dla tego stanowiska, z określeniem niezbędnych wymagań dla kandydata, dodatkowych wymagań oraz 

z określeniem wymaganych dokumentów? Jeśli tak, to kiedy ukazało się ogłoszenie? Jaką formę miało 

ogłoszenie i gdzie było publikowane? Czy informacja o wyniku naboru była umieszczona na stronie urzędu 

komisji? Jeśli tak, to proszę o wskazanie linku do ogłoszenia o naborze oraz do informacji o jego wyniku. 

15. Czy w okresie od drugiej połowy 2022 r. do dnia udzielenia odpowiedzi były osoby, które 

wykonywały w urzędzie komisji czynności na podstawie umowy-zlecenia? Jeśli tak, to ile to było osób oraz 

jaki był łączny koszt tych umów poniesiony przez urząd? 

16. Czy urząd komisji/ komisja w okresie od drugiej połowy 2022 r. do dnia udzielenia odpowiedzi 

zatrudniał ekspertów? Jeśli tak, to ilu ich było oraz jaki był łączny koszt ich zatrudnienia? 

17. Jaki był zakres i koszt prowadzonych w pomieszczeniach urzędu komisji prac remontowych 

(z wyłączeniem powierzchni przeznaczonej na postępowania wyjaśniające) w okresie od czerwca 2023 r. do 

dnia udzielenia odpowiedzi? Kto go ponosił: urząd komisji czy wynajmujący? 

18. Ile samochodów służbowych zakupił urząd komisji? Proszę o podanie dat zakupów, ich kosztów 

(jednostkowych i łącznego) oraz o informację, kto był i jest (oraz od kiedy) dysponentem poszczególnych 

samochodów. 



19. Jeżeli dysponentami samochodów nie są wyłącznie kierowcy zatrudnieni w urzędzie komisji, to proszę 

o podanie informacji, jaki jest koszt eksploatacji tych samochodów. Proszę o podanie dla każdego z nich 

kilometrów przebiegu od chwili zakupu do dnia udzielenia odpowiedzi, kosztów paliwa według faktur 

zakupu, kosztów mycia, sprzątania, naprawy, przeglądów, ubezpieczenia OC i AC i innych. Kto ponosi 

koszty eksploatacji: dysponent czy urząd komisji? Czy dysponenta samochodu wiąże z urzędem komisji 

umowa korzystania? Jeśli tak, to jakiego rodzaju? A w szczególności czy umowa przewiduje limit 

kilometrów, po przekroczeniu którego dysponent ponosi koszty przejazdu? Czy dysponent prowadzi karty 

przejazdu? Proszę o załączenie do odpowiedzi kart przejazdu od dnia zakupu do dnia udzielenia odpowiedzi. 

Z wyrazami szacunku 

Magdalena Kochan 

senator RP 


